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Anyanyelven az egészségügyben
2012. november 10. – Erdély Ma

Jellemző módon egy román anyanyelvű betegnek kellett diszkriminációra panaszkodnia ahhoz, hogy
a romániai magyar betegeket érő hátrányos megkülönböztetés a Lármafa internetes közösségi
oldal révén napirendre kerüljön. 

Kelemen: Antonescu nyilatkozatai őt minősítik, nem a magyarokat
2012. november 11. – transindex.ro

Nem szerencsés, hogy egy politikai szövetség abszolút többséggel rendelkezzen a parlamentben,
továbbra is szükség van a kiegyensúlyozott képviseletre - reagált Kelemen Hunor RMDSZ-elnök Crin
Antonescu  azon  kijelentésére,  mely  szerint  az  USL-nek  a  mandátumok  kétharmadát  kell
megszereznie. Hozzátette, már nem lepődik meg Antonescu kijelentésein.

Néppárt: Székelyföld autonómiája megér hét percet
2012. november 10. – Gáspár Botond – szekelyhon.ro

Boros  Zoltán  marosvásárhelyi  képviselőjelölt  (2-es  számú körzet),  a  Román  Televízió  magyar
adásának volt főszerkesztője szerint hiányzik a parlamenti pártok politikájából a távlati gondolkodás.
„Az Erdélyi Magyar Néppárt nem az RMDSZ ellen, hanem mellette akar a parlamentbe jutni. Minket
érdekel gyermekeink és unokáink, Erdély és Székelyföld távlati jövője, míg a szeptember 25-ei
autonómia-szavazáson beigazolódott, hogy három RMDSZ-szenátor nem szavazta meg Székelyföld
autonómiáját, hiszen jelen sem voltak a voksoláson. Ez politikai gesztus volt, amellyel jelezték a
román pártoknak, hogy nem veszik elő az autonómia kérdését” – fogalmazott Boros Zoltán. 

Európa válsága Székelyföld válsága?
2012. november 11. – Erdély Ma

„Sikeres Székelyföld” mottó alatt szervezte meg a Magyar Ifjúsági Értekezlet (MIÉRT) és Gyergyó
Terület  Ifjúsági  Tanácsa  (GYTIT)  2012.  november  9-11.  között  a  MIÉRT  Székelyföldi  Ifjúsági
Konferenciát Gyergyószentmiklóson. A rendezvény programját Székelyföld gazdasági helyzetére,
fejlődésének fenntarthatóságára és fejlesztési lehetőségeire reflektáló előadások képezték. Sógor
Csaba RMDSZ-es európai parlamenti képviselő Európa válsága Székelyföld válsága? címmel tartott
előadásában hazai vonatkozásban tárgyalta az európai válsághelyzetet. 

A Jobbik a kolozsvári Iorga-tábla eltávolíttatását kéri
2012. november 11. – transindex.ro

Szávay István, a Jobbik nemzetpolitikai kabinetjének elnöke pénteken levélben fordult L. Simon
László kultúráért felelős államtitkárhoz a kolozsvári Mátyás-szoborcsoport elé 2011. május 23-án
„jogtalanul  kihelyezett  tábla  ügyében,  amelyen  Nicolae  Iorga  román  történész  provokatív,
magyarellenes szövege olvasható”. 
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Markó Béla: vagy az RMDSZ jut be a parlamentbe, vagy nem jut be senki
2012. november 11. – transindex.ro

„Az autonómia pontosan olyan élő és fontos cél ma is, mint ezelőtt 22 évvel, és meg kell keresni, ki
kell alakítani a különböző intézményes közigazgatási formáit. Egy része ezeknek is megvalósult, ma
az önkormányzatok sokkal több dologban dönthetnek, mint ezelőtt 22 esztendővel. Tehát haladtunk
az autonómia felé, az alapvető célok nem változtak” - jelentette ki Markó Béla szenátorjelölt a
Maros megyei Népújság napilapnak adott interjújában. 

Székely zászlót ajándékoznak
2012. november 11. – szekelyhon.ro

Az Erdélyi  Magyar Néppárt Maros megyei szenátor-  és képviselőjelöltjei  kiemelt  fontosságúnak
tartják,  hogy  népszerűsítsék  a  székely  jelképeket.  Éppen  ezért  székely  zászlót  ajándékoznak
körzetükben az önkormányzatoknak – áll párt közleményében. 

Markó és Borbély a Nyárád mentén: soha ekkora nem volt a tét
2012. november 11. – maszol.ro

„Soha ekkor tétje nem volt a parlamenti választásoknak, mint most: az erdélyi magyarság 6,5%-os
aránya és a várhatóan magas román választási részvétel mind arra mutat, hogy vagy csak az
RMDSZ jut be a parlamentbe, vagy nem lesz a magyar közösségnek parlamenti képviselete. Ha
nem leszünk egységesek, és ha nem lesz erős parlamenti képviseletünk, akkor azok a szándékok
fognak érvényesülni, amelyek le akarják bontani mindazt, amit mi az elmúlt 22 évben közösen
megvalósítottunk”  –  jelentette  ki  Markó  Béla  szenátorjelölt  vasárnap,  Nyárád  menti
kampánykörútján.  

Partiumi Ifjúsági Konferencia Szatmárnémetiben
2012. november 11. – maszol.ro

Több megye fiataljai gyűltek össze péntek délután a szatmárnémeti Astoria Szálló nagytermében a
Magyar Ifjúsági Értekezlet (MIÉRT) és a Szatmár Megyei Ifjúsági Tanács (SZMIT) által szervezett
Partiumi Ifjúsági Konferencia (PIK) hivatalos megnyitója alkalmából. 

Kampányfelkészítő RMDSZ-es fiataloknak
2012. november 11. – Gergely Imre – szekelyhon.ro

A mozgósítás a fiatalok fő feladata – derült ki a MIÉRT székelyföldi ifjúsági konferencia megnyitóján
elhangzottakból. Az RMDSZ fiatal szárnyának találkozóján Kelemen Hunor elnök, valamint szenátor
- és képviselőjelöltek is jelen voltak. 

Megnyitotta gyergyószéki kampányát az EMNP
2012. november 11. – Gergely Imre – szekelyhon.ro

Szárhegyen  nyitotta  meg  kampányát  az  Erdélyi  Magyar  Néppárt  gyergyószéki  szervezete.  A
rendezvényen  bemutatkoztak  a  térség  választási  körzeteiben  induló  EMNP-jelöltek,  és  a  párt
választási programját is ismertették.

RMDSZ-es kampányrajt Csíkszeredában
2012. november 11. – Kozán István – szekelyhon.ro

Egy ellenfele és három ellensége van az RMDSZ-nek: ellenfél a Néppárt, ellenség pedig a közöny, a
gazdasági válság és a román nacionalizmus – mondta kampánynyitó beszédében Kelemen Hunor,
az RMDSZ elnöke.

Sovén történész a magyarok ellen
2012. november 12. – Krónika

A magyarok parlamentbe jutásának megakadályozását tartja kívánatosnak Dinu C. Giurescu román
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történész. A szélsőséges, sovén megnyilatkozásairól hírhedt Giurescu – aki egyébként az akadémia
tagja – kiáltványban buzdítja a románokat arra, hogy minél nagyobb számban vegyenek részt a
parlamenti választásokon, 60-65 százalékos román részvételi arány mellett ugyanis az RMDSZ nem
jutna be a parlamentbe.

„Nem fogadom el, hogy van nemzeti és nem nemzeti oldal”
2012. november 12. - Szőcs Levente - Népszabadság

Veszélyesnek tartja Markó Béla a Romániai Magyar Demokrata Szövetség (RMDSZ) volt elnöke a
magyar kormány tevékenységét. Véleménye szerint a közelgő választásokon csak egy a magyarság
érdekeit képviselő párt juthat be a román parlamentbe, hiába hangoztatja az EMNP, hogy két párt is
esélyes a bejutásra. Azt pedig, hogy ne legyen a magyarságnak érdekképviselete a parlamentben
rendkívül károsnak tartaná, mivel a magyarságról döntenének úgy, hogy nem lenne beleszólása a
döntésekbe.
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